
Elektrárňa bola súčasťou festivalu 

Rozhovor s Blankou Berkyovou 

Po prvýkrát v novodobej histórii  Elektrárne Piešťany sa v tomto objekte konali Dni detskej 

knihy. Elektrárňa bola jedným z významných partnerov podujatí  34. ročníka tohto 

festivalu. Počas troch dní sa tu vystriedali stovky detí a mnoho významných osobností, 

ktoré obdivovali tieto veľkorysé priestory.  Okrem slávnostného otváracieho večera tu boli 

čítania, besedy, vyhodnotenie celoslovenskej výtvarnej súťaže, divadlo, ale aj výstava.  

Všetky podujatia s rešpektom a pozornosťou  sledovala programová riaditeľka Elektrárne 

Piešťany, Blanka Berkyová, ktorú sme  po druhom festivalovom dni  požiadali o rozhovor. 

 

Ako vnímate skutočnosť, že Elektrárňa sa stala súčasťou Dní detskej knihy? 

Ja to vnímam veľmi  pozitívne, pretože keď som sa uchádzala vôbec v  tendri o tento projekt 

a tento priestor, takým sloganom Elektrárne bolo „centrum tvorivej energie a umenia“ 

a k tomu smerujú všetky naše aktivity. Pre mňa je nesmiernou cťou, ale zároveň aj 

obrovským potešením, že počas týchto dvoch dní, včera aj dnes, tu bola zrejme najvyššia 

koncentrácia kreatívnych tvorcov, kreatívnych autorov, ilustrátorov, ale takisto aj veľmi 

kreatívnych ľudí a ja neviem, či sa nám  ešte niekedy v blízkej dobe podarí túto vysokú 

koncentráciu zopakovať. Dúfam, že áno.  Elektrárňa ožila, ožila pestrými farbami, 

zaujímavými ľuďmi a každý z nich tu nechal svoj vlastný odtlačok. Takže ja sa z toho veľmi 

teším a budem sa tešiť aj na ďalšie takéto podujatia.  

 

Možno je to aj také naštartovanie spolupráce s Mestskou knižnicou mesta Piešťany. 

Ja dúfam, že áno. Práve toto podujatie potvrdilo aj tú moju predstavu, že vôbec literatúra, 

detská tvorba a všetko, čo sa týka kníh, patrí do tohto priestoru. My už máme pripravené 

nejaké zaujímavé formáty, na ktorých by sme veľmi radi práve s knižnicou spolupracovali. Ak 

môžem prezradiť, tak by to mali byť Rozprávky z Elektrárne. Veľmi radi by sme už čoskoro 

spustili také čítanie, ktoré by bolo určené rodinám s deťmi a dúfame, že sa nám to aj podarí.  

 

Keďže sme na Dňoch detskej knihy, spomínate si Vy na svoje najobľúbenejšie knižky 

z detstva? 

Ja som takisto vyrástla práve na knihách Tomáša Janovica a takisto aj na knižkách Maši 

Haľamovej. To sú pre mňa autori, kde ja si nesiem všetko so sebou a aj pre mňa je to veľmi 

príjemný návrat do detstva a také zopakovanie si toho, že: aha, veď toto poznám! Túto 

básničku som voľakedy recitovala! 

 



Ďakujeme za rozhovor a tešíme sa na ďalšiu spoluprácu! 
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